

Kitab sejarah untuk sekolah-sekolah Sudah siap

Muhammad

Sallā Allāhi ‘alayhi wa sallam

Sejarah Ringkas

Disusun oleh ‘Idrus. Sejarah ringkas junjungan kita Muhammad (S.A.W) yang perlu diketahui terutamanya oleh murid-murid sekolah. Tiap-tiap bahagian disudahi dengan pertanyaan-pertanyaan yang boleh mengingatkan murid-murid kepada apa yang telah dibacanya. Bahasanya mudah difaham dan disulam dengan peta dan gambar-gambar yang berkenaan dengan sejarah-sejarah itu. Pertama buku sejarah ringkas yang diterbitkan oleh Qalam untuk sekolah-sekolah.

Senaskhah \$1.20

Pos 10 sen

“Akan engkau maki-maki lagi Muhammad?”

Aku telah beragama dengan agama Muhammad dan akan aku ucapkan apa yang diucapkan Muhammad. Kalau engkau berani cuba balas pukulanku” – ini ialah perkataan Hamzah ibn ‘Abd al-Muṭalib ketika memukul Abu Jahal.

Hamzah

Pahlawan Islam yang gagah, ayah saudara Nabi! Sejarahnya ini disebut di dalam buku *shuhada’* Islam I dengan nama:

Singa Allah

Hamzah ibn ‘Abd al-Muṭṭalib

Ceritanya bersemangat dan membawa semangat. Lihat sejarah keberaniannya. Senaskhah hanya 50 sen pos 10 sen.

“Ke mana sahaja saya berpaling, saya lihat Nusaybah binti Ka‘ab berperang dengan gigih berani untuk membela saya” – kata Rasul Allah ketika beliau menceterakan masa peperangan Uhud yang sangat-sangat mencemaskan itu.

‘Abdullah ibn Zaid luka lengannya di medan itu dan setelah dibalut oleh ibunya Nusaybah, kemudian ibunya berkata: Mari bangun kita serbu musuh! Mendengar ucapan itu Rasul Allah bersabda: “Siapakah yang mempunyai jiwa seperti yang engkau punyai Nusaybah?”

Inilah perjuangan Nusaybah! Bacalah sejarahnya dalam *serial* yang kedua sejarah *shuhada’* Islam!

Harganya hanya 50 sen pos 10 sen.

Khusyukkah sembahyang tuan?

“Dalam kita sujud dalam kita meletakkan dahi di bumi, rasakanlah akan kehinaan diri bahawa kita ini berasal dari setitik air yang hanyir dan akan kembali menjadi bangkai yang busuk yang tidak ada harganya” – kata Kiyai Muhammad Hasbi Ash-Shiddieqy. Kita manusia tidak ada kekuatan dan tidak ada harga, kerana itu latihlah diri supaya khusyuk di dalam sembahyang. Salah satu caranya bacalah ucapan Kiyai Muhammad Hasbi.

Sujudlah Kepada Tuhan-Mu!

Disusun oleh ‘Idrus

Sebuah buku *serial* syarahan 2 yang diterbitkan oleh Qalam. Senaskhah hanya 40 sen sahaja. Ukuran kecil.